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Sekreterare:  __________________________________ 
  Siw Lideståhl 
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Tid för justering : 10 oktober 2005 

Justerare: 

 

___________________________  ____________________________ 

Amir Amirriazi   Heidi Nordin 

 
 
 
 
 
 
 
§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Amir Amirriazi förklarade sammanträdet öppnat. 
 Till sekreterare vid dagens sammanträde utsågs Siw Lideståhl 
 
§ 2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes med vissa tillägg.  
 
§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Amir Amirriazi och Heidi Nordin valdes att justera dagens protokoll.  
Protokollet justeras måndagen den 10 oktober 2005. 

   
§ 4  Inbjuden gäst  

Anna Lindskog projektledare från Vantörs stadsdelsförvaltning berättade om pro-
jektet ”Utredning, bedömning och uppföljning av insatser till psykiskt funktions-
hindrade”  

 
Hässelby-Vällingby är en av de fyra stadsdelarna som deltar i detta kompetens-
fondsfinansierade projekt som pågår 2005-01-15 – 2006-08-31. Socialpsykiatrins 
enhetschef Åsa Crafoord ingår i styrgruppen. Anna Lindskog berättade att stadens 
biståndshandläggare inom socialpsykiatrin tillsammans med representanter från 
IFS och RSMH har tittat på olika utredningsmodeller. Styrgruppen har fattat be-
slut om att DUR (Dokumentation Utredning Resultat) skall prövas i teststadsde-
larna. DUR är framtaget av Göteborgs stad. Frågematerialet i sin helhet kommer 
att skickas ut tillsammans med protokollet till handikapprådets ledamöter. 

 
Synpunkter från dagens handikappråd: 



ABCDE 
 

SID 3 (5) 
 

- Säkerställ att materialet även innehåller frågor om behov av hjälpmedel för kogni-
tivt stöd. Åsa Crafoord lovar att ta med frågan även till möte med landstinget, då 
hjälpmedel utprovas av dem. 

- Det är viktigt att uppföljning görs regelbundet. 
- Är staden medveten om att bättre utredningar också kan medföra att behov om fler 

insatser, dvs mer kostnader? Anna Lindskog menar att man tänkt på detta, men att 
bättre utredningar sannolikt också kan ge rätt insats lite snabbare. 

- Det finns även andra grupper som har kognitiva funktionshinder. Kan man uppnå 
effektivitetsvinster om man samordnar utredningsmetoder? 
 
Åsa Crafoord kommer att under oktober bjuda in representanter från lokala  
IFS- och RSMH-föreningar i Hässelby-Vällingby för att informera om projektet.  

 
§ 5 Aktuellt på förvaltningen   

• Projekt Säteritaket 
Åsa Crafoord berättade att förvaltningen fått begärda statsbidrag, s.k. Milton-
pengar, till en projektledare för uppstarten av det nya stödboendet för psykiskt 
funktionshindrade i kvarteret Säteritaket. Inflyttningen påbörjas i januari 2006 och 
projektledaren utses inom kort.  
Lägenheterna är ett permanentboende med 8 lägenheter i en egen huskropp i ett 
nybyggt kvarter i hörnet Loviselundsvägen-Maltesholmsvägen. Det kommer att 
finnas tillsyn dygnet runt via personal som utgår från Paradsängens särskilda boen-
de.  
Landstinget kommer att ha hälso- och sjukvårdsansvaret för de boende och sam-
planeringen med landstinget sker extra noggrant för att de boende skall få en så 
trygg och god boendemiljö som möjligt. De som flyttar in i lägenheterna bor nu i 
hem för vård och boende (HVB) ute i landet eller i de nuvarande särskilda boende-
na i stadsdelen. 
 
Handikapprådet föreslår att detta stödboende görs till ett specialprojekt inom  
e-centrets ramar, där man kan testa hur dessa boende har nytta av det nätsamhälle 
med tjänster via TV-apparaten som nu håller på att utvecklas. 

 
• Utdelades två remisser som stadsdelsnämnden skall besvara: 

1. Angående remissen om Inrättande av inspektörsfunktion för omsorgen om funk-
tionshindrade. 

2. Angående remiss om utarbetande av en handbok i etik. 
 

§ 6  Kvarvarande frågor   
• Uppföljning av handikappåret – planering av temadag den 7 november Informa-

tion från arbetsgruppen. 
 

Arbetet med programmet är i stort sett klart. Handikapprådet önskar att förvalt-
ningen även inbjuder handikappchefer och fritidschefer från de övriga stadsdelarna 
i Västerort, främst med tanke på att Malmöprojektet är mycket intressant.  
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Siw Lideståhl lovar framföra detta till Anders Meuller och att han med säkerhet 
kommer att bejaka detta. 

 
• Inbjudan till sjukvårdsberedningens presidium (Janet Mackegård m fl ) och 

nämndens presidium (Berit Kruse och Fredrik Wallén) till den 14 november. 
 
§ 7 Utbildningar och konferenser 

• Östra Teaterns utbildnings- och kompetensutvecklingsdagar på Rosenlundstea-
tern, Rosenlundsgatan 12 i Stockholm. Pjäserna ”När lillan kom till jorden – hur 
ska jag kunna älska ett ofärdigt, skadat och skrämmande barn” och ”Mohikan 
med vita strumpor – Lagar vad är det? Jag är CP!” ges den 8 nov och 11 nov. 
Info: 08-720 07 47 eller info@ostrateatern.se 

• ID-dagarna 2005. Hjälpmedelsinstitutets mässa med utställning och seminarier 
som visar ny, användarvänlig dator- och informationsteknik för människor med 
funktionshinder. 19-21 oktober på Factory Nacka Strand, Stockholm. Läs mer på 
www.hi.se 

 
 
 
§ 8 Övriga frågor 
 

• Handikapprådet önskar ett extra sammanträde torsdagen den 8 december  
          kl 13.30-16.30. 

 
• Möte med Svenska Bostäder om Vällingby Centrum kommer att ske via 

stormöte med lokala handikapprådet och handikappråden i Tekniska Nämnd-
huset den 8 eller 9 nov. Alla i rådet kommer att bjudas in, kallelse kommer att 
skickas ut separat. 

 
• Handikapprådet kommer via Hans Hammarlund att kontakta förvaltningens 

informationschef  Mona Thorin om olika förslag på idéer och önskan om ett 
studiebesök på e-centret. 

 
• Handikapprådet har fråga till förvaltningen om det som framkommit i lokal-

tidningen att nämnden inte fått medel till att kunna genomföra simundervis-
ning för barn i särskolan. Rådet tycker inte att detta är acceptabelt och vill 
veta mer om vad som ligger till grund för detta beslut. Siw Lideståhl under-
söker om det går att redovisa svar till rådets nästa sammanträde. 

 
• Handikapprådet vill ha en diskussion med förvaltningen om tillgängligheten i 

kollektivtrafiken i stadsdelen. På linje 119 har inte de nya bussarna handi-
kappanpassning. Rådet undrar även om förvaltningen känner till när  
T-perrongen i Hässelby Gård byggs om. I broschyrer från SL säger man att 
det finns tillgänglighet, men detta stämmer inte med verkligheten i och med 
att byten mellan olika linjer inte fungerar. SL hänvisar också till samarbetet 
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med stadsdelsförvaltningarna. Bristen på tillgänglighet i kollektivtrafiken för-
svårar för bl a ungdomarna i stadsdelen som behöver kunna röra sig fritt utan 
föräldrar. 

 
§ 9 Anmälan inkomna handlingar 

• Protokoll från lokala pensionärsrådet, § 7 för kännedom. Utsänt 
• Språkröret nr 3 
• Nyhetsblad nr 15 Lys, kompa och funka! 
• Strutsens vingar – en ungdomsantologi – Unga med funktionshinder skriver 

Utgiven av Myndigheten för skolutveckling och SISUS 
 

Handikapprådet kommer att skicka brev till pensionärsrådet med fråga vad de 
anser om tillgängligheten i Vällingby Centrum.  

 
§ 10 Sammanträdet avslutas  

Ordförande tackade de närvarande för dagens möte och förklarade sammanträdet 
avslutat.  
Nästa möte är utsatt till den 14 november 2005, klockan 14:00 – 16:30 med för-
möte klockan 13:30. Rum Markelius, Hässelby Torg 20-22.  


